

Corrigendum to "Palladium Complexes of Azomethine Derivatives of Porphyrins as Potential Photosensitizers" [Macroheterocycles 2015, 8(4), 376-383; DOI: 10.6060/mhc151199z]

V. S. Tyurin,^a D. R. Erzina,^a I. A. Zamilatskov,^{a@} A. Yu. Chernyadyev,^a
G. V. Ponomarev,^b D. V. Yashunskiy,^b A. V. Maksimova,^a K. V. Neverov,^c
A. S. Kozlov,^c A. A. Krasnovsky,^c and A. Yu. Tsivadze^a

^a*Frumkin Institute of Physical Chemistry and Electrochemistry, Russian Academy of Sciences, 119071 Moscow, Russian Federation*

^b*Research Institute of Biomedical Chemistry, Russian Academy of Medical Sciences, 119121 Moscow, Russian Federation*

^c*Federal Biotechnology Center, A.N. Bach Institute of Biochemistry, 119071 Moscow, Russian Federation*

@Corresponding author E-mail: joz@mail.ru

The authors regret that several unintentional technical errors were missed in the published article at the stage of submission and would like to rectify these mistakes. Two authors were inadvertently omitted from the title page, and the presentation of certain results should be improved. The corrected text is available as Electronic Supplementary Information. The authors apologize for any inconvenience caused to the kind readers and are grateful to editorial for the opportunity to introduce the corrected version.

Исправление к статье «Палладиевые комплексы азометиновых производных порфиринов как потенциальные фотосенсибилизаторы» [Макрогетероциклы 2015, 8(4), 376-383; DOI: 10.6060/mhc151199z]

В. С. Тюрин,^a Д. Р. Эрзина,^a И. А. Замилацков,^{a@} А. Ю. Чернядьев,^a
Г. В. Пономарев,^b Д. В. Яшунский,^b А. В. Максимова,^a К. В. Неверов,^c
А. С. Козлов,^c А. А. Красновский,^c А. Ю. Цивадзе^a

^a*Институт физической химии и электрохимии им. А.Н. Фрумкина РАН, 119071 Москва, Россия*

^b*Институт биомедицинской химии им. В.Н. Ореховича РАМН, 119832 Москва, Россия*

^c*Федеральный Центр биотехнологии, Институт биохимии им. А.Н. Баха, 119992 Москва, Россия*

@E-mail: joz@mail.ru

Авторы сожалеют, что в опубликованной статье на стадии ее представления в редакцию было допущено несколько непреднамеренных технических ошибок, и хотят их исправить. Два автора были пропущены на титульной странице этой статьи, уточнения требует презентация некоторых результатов. Исправленный текст доступен как электронное приложение. Авторы приносят извинения за неудобства, доставленные любезным читателям, и благодарят редакцию за возможность внести исправления.